
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 6.júna 2024 o 17,00 hod.  

 
Prítomní: Ladislav Jureček, Škultétyová, Štefan Mazák, Daša Kalačová,  Ivan Kšiňan        
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Stanovisko HK obce k záverečnému účtu obce  za rok 2023 
7. Záverečný účet obce Horné Naštice za rok 2023, schválenie rezervného fondu -návrh 
8. Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024  
9. Lesné pozemky obce Horné Naštice-oznámenie o zápise zmeny údajov v registri 

obhospodarovateľov lesa pre roky 2015-2024 
10. Komunitný plán sociálnych služieb obce Horné Naštice na programové obdobie 2024-2030  
11.  Žiadosť o odkúpenie pozemkov Ing .Pavol Rusnák a manželka 
12. Naštická fazuľa 29.6.2024, schválená žiadosť obce o dotáciu z rozpočtu TSK 
13. Diskusia  
14. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní všetci 5 poslanci OZ.  
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Štefan Mazák, Ladislav Jureček 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
Janette Škultétyová, Daša Kalačová, Ivan Kšiňan 
Poslanci hlasovali: 
Za :  5                         Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 
všetky splnené.  
K bodu 6 
Hlavná kontrolórka obce p. Mária Divékyová predložila stanovisko k záverečnému účtu za rok 
2023 , kladný výsledok hospodárenia, návrh na vytvorenie rezervného fondu. Záver jej stanoviska 
spočíva vo výroku schvaľuje záverečný účet a celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 
Toto stanovisko sa berie na vedomie. 



 
K bodu 7  
Starosta obce oboznámil prítomných poslancov so záverečným účtom obce za rok 2023, ktorá 
dostali v elektronickej podobe, taktiež bol zverejnený na stránke obce a tabuli. Mali možnosť 
pripomienkovať . Keďže žiadne pripomienky z ich strany neboli pán starosta dal hlasovať za 
schválenie záverečného účtu a vytvorenie rezervného fondu vo výške 43.864,- eur , ktorý sa použije 
na bežné  výdavky obce. Poslanci záverečný účet a tvorbu rezervného fondu jednohlasne schválili. 
Hlasovali : 
Za : 5                            Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 8 
Ďalej oboznámila hlavná kontrolórka obce s plánom kontrolnej činnosti na II.polrok 2024, ktorý bol 
jednohlasne schválený. 
Hlasovali : 
Za : 5                            Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
   
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných, že pri kontrole pozemkov z okresného úradu v  
Bánovciach nad Bebravou bolo zistené, že nie všetky pozemky sú zapísané ako lesné, preto bolo 
potrebné na lesné pozemky získať odborného lesného  hospodára. Po prerokovaní danej 
problematiky s lesnou spoločnosťou Horné Naštice bude túto činnosť vykonávať Ing. Pavol Rusnák 
a  lesná spoločnosť bude tieto pozemky obhospodarovať. Poslanci nemali pripomienky 
a jednohlasne súhlasili.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                          Proti :  0                                                Zdržal sa : 0 
 
K bodu 10  
Starosta obce oboznámil prítomných s komunitným plánom obce sociálnych služieb , ktorý musí 
byť vypracovaný nový na obdobie 2024-2030. V sociálnych zariadeniach máme 4 občanov, s týmito 
zariadeniami máme vypracované zmluvy, na základe ktorých  finančne prispievame. Keďže 
poslanci nemali pripomienky k uvedenému komunitnému plánu obce na programové obdobie 2024-
2030 jednohlasne  ho schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                            Proti : 0                                              Zdržal sa : 0  
K bodu 11 
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Ing. Rusnáka a manželky o odkúpenie pozemkov 
TTP p.č. 1749/1 240 m² a parcela č.1749/2, 3158 m². Poslanci sa jednohlasne zhodli, že pozemky sa 
nebudú predávať. Hlasovali nasledovne 
Za : 0                            Proti : 5                                              Zdržal sa : 0  
 
K bodu 12 
Starosta informoval prítomných, že žiadosť na TSK o dotáciu vo výške 2.500,- eur bola schválená 
na 700,- eur. Poslanci zobrali uvedenú informáciu na vedomie. 
Poslanec Ivan Kšiňan informoval o zmene v kultúrnom programe, kde namiesto bubeníčky vystúpi 
speváčka výherkyňa česko slovensko má talent Nikola Kusendová . Ďalej informoval prítomných 
,že počas fazuľovice sa bude konať zraz trabantov, treba organizátorov na parkovanie.  Večer 
hlavným ťahákom bude skupina Mafia Corner, kde očakávame vysokú účasť, zatiaľ je prihlásených 
14 družstiev do varenia fazule.    
 
K bodu 13         
V diskusii vystúpil pán Jozef Hedera, č.d.148, ktorý mal podnet k fazuľovici, kde netreba volať 
drahých 3-4 tisícových umelcov, ale treba sa orientovať na domácich v rámci okresu. Ďalej sa 
informoval ohľadom vyvážania odpadu na družstvo , kde pripomenul, že aj obec tam vyváža  



a treba to nejako riešiť, pretože to zasahuje už do cesty. Na tento podnet reagoval pán starosta, ktorý 
bol osobne na družstve, kde mu pán Zaťko prisľúbil, že to dajú vyviesť, ale doteraz sa tak nestalo, 
pokúsi sa vybaviť nejaký bager, ktorý by to potlačil. Jednal už s viacerými firmami, ktoré by to 
podrvili, resp. poštiepkovali , ale keď to videli na živo, ani jedna to nechcela robiť, nakoľko sa tam 
nachádza aj drobný stavebný odpad a železo . .Musíme občanov prevychovať a naučiť triediť 
odpad. Potom sa rozbehla menšia diskusia    ohľadom „fazuľovice“. Znovu    p. Hedera mal 
pripomienku k vysokému vstupnému na toto podujatie, bol za to, aby naštičania neplatili, alebo 
platili menšie ako cudzí, hostia. K čomu sa najviac vyjadril poslanec Kšiňan Ivo jednoducho sú 
určené nejaké pravidlá a tie treba dodržať. 
Ďalej pán starosta  informoval prítomných s problémovými chodníkmi v obci. Pani Bezáková mu 
prisľúbila asfaltovanie, ale nakoniec sa práce neuskutočnili. Najväčší problém je, že obec nevlastní 
pozemky pod chodníkmi, tie sú vo vlastníctve TSK, bola by možnosť odkúpiť za 1euro z TSK, 
musíme dať vypracovať geometrický plán ,ak by bola nejaká aktuálna výzva na chodníky, tak by 
sme to potom využili. Zatiaľ je to len vo fáze teórie, najskôr musíme zaslať žiadosť na TSK na 
právne oddelenie. Poslanci jednohlasne súhlasili  a hlasovali nasledovne : 
Za : 5                                Proti : 0                                     Zdržal sa : 0 
Ďalej Jozef Hedera pripomenul, keď bol on starostom obci, že vykúpil pozemky od škôlky k mlynu 
a dať vybudovať novú cestu. 
Pani Hrčková Ľubomíra sa informovala o novej webovej stránke obce na ktorej sa momentálne 
pracuje a od 1.7. by mala byť spustená nová moderná stránka. 
Keďže ďalších podnetov a návrhov do diskusie už nebolo, pán starosta diskusiu ukončil. 
 
K bodu 14 
Záverom poďakoval pán starosta prítomným poslancom a občanov za ich účasť a podnety 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
                                                             U z n e s e n i e   č. 14/2024 
                     zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach dňa 6.6.2024 
 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní všetci poslanci Ladislav Jureček, Štefan Mazák ,  Janette Škultétyová, Daša 
Kalačová ,Ivan Kšiňan  
                                                             U z n e s e n i e  č. 15/2024 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
s ch v a ľ u j e  

- program obecného zastupiteľstva                                           
                                                             U z n e s e n i e  č. 16/2024 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
b e r i e   n a  v e d o m i e     

- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová 
- s ch v a  ľ u j e  
-  overovateľov zápisnice :  Ladislav Jureček, Štefan Mazák                                          
-                                                
-                                                U z n e s e n i e  č. 17/2024 

                  zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
s ch v a ľ u j e    

- návrhovú komisiu v zložení Škultétyová Janette, Kalačová Daša, Ivan Kšiňan                                            
                                                          
                                                            U z n e s e n i e  č. 18/2024 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
b e r i e    n a   v e d o m i e    

-  stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2023                                                 



                                                            U z n e s e n i e  č. 19/2024 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6 2024 
s ch v a ľ u j e     

- záverečný účet za rok 2023 
 
                                                         U z n e s e n i e  č. 20 /2024 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
s ch v a ľ u j e    

- rezervný fond vo výške 43.864,- eur, ktorý bude použitý na bežné výdavky 
                                                           
                                                          U z n e s e n i e  č.21/2024 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
                      
s ch v a ľ u j e  

- plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2024                                                       
 
                                                         U z n e s e n i e  č. 22/2024 
             zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
b e r i e   n a   v e  d o m i e 

-  odborného lesného hospodára Ing. Pavla Rusnáka na lesné pozemky vo vlastníctve obce 
 
                                                           U z n e s e n i e  č. 23/2024 
             zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
 s ch v a ľ u j e  

- komunitný plán sociálnych služieb na roky 2024-2030  
  
                                                           U z n e s e n i e  č . 24/2024 
             zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
n e s h v a ľ u j e 

- žiadosť Ing. Pavla Rusnáka a manželky Ing. Beaty Rusnákovej o odkúpenie pozemkov p.č. 
1749/1 výmera 240 m²,  p.č. 1749/2 výmera 3.158 m² 

 
                                                           U z n e s e n i e   č. 25/2014 
            zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.6.2024 
 s ch v a ľ u j e  

- zaslanie žiadosti na odkúpenie pozemkov pod chodníkmi na právny odbor TSK 
 
 
 
 
V Horných Našticiach dňa : 6.6.2024                                                                                   
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová, v. r.                                                      
   
 
Overovatelia:   Ladislav Jureček, v. r.  Štefan  Mazák, v. r. 
 


